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Abstract (en)
The invention relates to a turbine blade arrangement consisting of rotating blades (4) respectively provided with a leg (8) which can be respectively
inserted into a groove (9) on the outer circumference (2) of a turbine disk in a radial, positive fit and which are respectively provided with a profiled
section (5) which has a lateral platform (6) located in an end area on the side of the disk. According to the invention, at least one part (10) of the
platform is joined to the turbine disk by means of a retaining element (11) which is independent from the leg (8) of the blades in order to extend the
profiled sections of the rotating blades.

Abstract (de)
Um eine Turbinenschaufelanordnung, mit Lauf schaufeln (4), die jeweils einen Schaufelfuß (8) aufweisen, der radial formschlüssig in jeweils eine
Nut (9) des Außenumfang (2) der Turbinenscheibe (3) einsetzbar ist, und die jeweils ein Schaufelprofil (5) haben, das an einem scheibenseitigen
Endbereich (6) seitlich eine Plattform hat, so auszubilden, daß sie eine Verlängerung der Laufschaufelprofile ermöglicht, ist zumindest ein Teil (10)
der Plattform mittels einer von dem Schaufelfuß (8) unabhängigen Halterung (11) mit der Turbinenscheibe (3) verbunden. <IMAGE>
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